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Wei Zihao, 

Abstract. The history of the accordion and bayan in China begins in the late 19th - early 20th century, when these 
instruments were first brought to the country by European missionaries and traders. However, the accordion became 
widespread only after the founding of the People's Republic of China in 1949. The development of the Chinese orchestra of 
accordionists and bayanists is an interesting example of cultural synthesis, when Western instruments were successfully 
integrated into the musical culture of China, creating a unique phenomenon reflecting both national traditions and global 
musical trends. 

Keywords: development of music education, history of the accordion, history of the bayan, orchestra, PRC, cultural 
synthesis, musical culture of China, national traditions, musical trends. 

Аннотация. История аккордеона и баяна в Китае начинается в конце XIX - начале XX века, когда эти 
инструменты были впервые завезены в страну европейскими миссионерами и торговцами. Однако широкое 
распространение аккордеон получил только после образования Китайской Народной Республики в 1949 году. 
Развитие китайского оркестра аккордеонистов и баянистов представляет собой интересный пример культурного 
синтеза, когда западные инструменты были успешно интегрированы в музыкальную культуру Китая, создав 
уникальное явление, отражающее как национальные традиции, так и глобальные музыкальные тенденции. 

Ключевые слова: развитие музыкального образования, история аккордеона, история баяна, оркестр, КНР, 
культурный синтез, музыкальная культура Китая, национальные традиции, музыкальные тенденции. 
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Wei Zihao, 

Abstract. The history of the bayan in China demonstrates a successful example of cultural exchange and adaptation 
of a foreign instrument to national musical traditions. In a relatively short historical period, the bayan has gone from being a 
little-known Western instrument to an important part of Chinese musical culture, both in the professional and amateur 
spheres. The development of bayan and accordion art in China is a successful example of cultural adaptation and 
transformation of a foreign instrument into an important element of national musical culture, while maintaining a connection 
with international traditions. 

Keywords: development of art, musical art, emergence of the accordion bayan in China, cultural adaptation, 
transformation of creativity, training of performers, national musical culture. 

Аннотация. История баяна в Китае демонстрирует успешный пример культурного обмена и адаптации 
иностранного инструмента к национальным музыкальным традициям. За относительно короткий исторический 
период баян прошел путь от малоизвестного западного инструмента до важной части китайской музыкальной 
культуры, как в профессиональной, так и в любительской сфере. Развитие баянного и аккордеонного искусства в 
Китае представляет собой успешный пример культурной адаптации и трансформации иностранного 
инструмента в важный элемент национальной музыкальной культуры, сохраняя при этом связь с международными 
традициями. 

Ключевые слова: развитие искусства, музыкальное искусство, появление аккордеонного баяна в Китае, 
культурная адаптация, трансформация творчества, обучение исполнителей, национальная музыкальная 
культура. 
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Bogacheva Elena Vasilevna 

Matveev Kirill Evgenievich 

Gladskikh Natalya Aleksandrovna 

Kolomytseva Olga Yuryevna 

 
Abstract. Today, the problem of cybersecurity is one of the key issues in a number of areas, including medical. 

Getting electronic medical data (EMD) into the hands of intruders leads to bad consequences for both patients and employees. 
In this regard, there is a need for continuous training of employees to recognize the threats of possible cyber attacks and 
methods of EMD protection, since the quality of production processes depends on employees.  

Keywords: Cybersecurity, electronic medical data, medicine, data protection, malicious software, regulations. 
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Moskalenko Diana Yurievna

Gladskikh Natalia Aleksandrovna 

Kolomytseva Olga Yuryevna 

Abstract. This investigation examines the key indicators characterizing the state of the country's economic security. 
The analysis covers the period from 2020 to 2024, the structure of the economy and the level of debt. Based on statistical 
modeling, the main trends and factors affecting Russia's economic security have been identified. The results of the study make 
it possible to make a forecast of economic security for 2025-2026. This work will be useful to specialists in the field of 
economics, finance, as well as to anyone who is interested in the problems of Russia's economic security.  

Keywords: economic security, trend line, statistical indicators. 
Objective: To determine the level of economic security of the Russian Federation for 2020-2024 and to make a forecast 

for 2025-2026.  
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Nosyreva Polina Mikhailovna,  

Abstract. the article examines the historical formation of commercial law in Russia, as well as the influence of the 
main sources of the state on the development of the economic sphere of the state. The main sources of study of the problem 
were the Constitution of the Russian Federation, the Civil Code of the Russian Federation, as well as international acts. In 
the course of the work, conclusions were drawn and proposals were made to improve the recruitment of personnel in various 
fields to improve the economic condition of the Russian Federation. 

 Keywords: economy, trade, history, economic cooperation 
Аннотация. в статье рассматривается становление коммерческого права на территории России, а также 

влияние основных источников государства на развитие экономической сферы государства.  Основными 
источниками изучения проблемы стали Конституция Российской Федерации, гражданский кодекс Российской 
Федерации, а также международные акты. В ходе работы сделаны выводы и внесены предложения по улучшению 
привлечения кадров в различные сферы для улучшения экономического состояния Российской Федерации. Описано 
состояние экономического сотрудничества Российской Федерации с дружественными странами.  

Ключевые слова: экономика, торговля, история, экономическое сотрудничество 
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Polyudova Darya Aleksandrovna, 

Abstract. The article examines the use of the Bitrix24 CRM system to optimize sales in mechanical engineering using 
the example of Stankomashstroy LLC. Based on data for 2023–2025, it is proven that the integration of digital solutions and 
a dealer network increases sales by 25% and reduces operating costs by 18%. The results confirm the effectiveness of 
digitalization for the B2B segment in the context of post-pandemic market recovery. 

Keywords: CRM system, digital transformation, B2B marketing, mechanical engineering, predictive analytics. 
Аннотация. В статье исследуется применение CRM-системы «Битрикс24» для оптимизации продаж в 

машиностроении на примере ООО «Станкомашстрой». На основе данных за 2023–2025 гг. доказано, что 
интеграция цифровых решений и дилерской сети повышает объём продаж на 25% и сокращает операционные 
издержки на 18%. Результаты подтверждают эффективность цифровизации для B2B-сегмента в условиях 
постпандемийного восстановления рынка.           

Ключевые слова: CRM-система, цифровая трансформация, B2B-маркетинг, машиностроение, прогнозная 
аналитика. 
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Sukhodeev Vladimir Vasilyevich,  

Abstract. The article examines the evolution of branding in the sports industry with an emphasis on the key stages 
of its formation and transformation. Particular attention is paid to defining the modern functions of sports branding ‒ 
economic, image, communication and cultural. Based on the analysis of collaborations of sports brands with fashion houses 
and digital platforms, new formats of interaction with the audience are revealed. The factors of branding relevance in the 
context of the digital economy and cultural globalization are identified. A conclusion is made about its strategic importance 
for the formation of consumer loyalty, expansion of the target audience and ensuring the sustainable development of sports 
companies in a global competitive environment. 

Keywords: Branding, sports industry, collaboration, digital economy, cultural globalization. 
Аннотация. В статье рассмотрена эволюция брендинга в спортивной индустрии с акцентом на ключевые 

этапы его становления и трансформации. Особое внимание уделено определению современных функций 
спортивного брендинга ‒ экономической, имиджевой, коммуникативной и культурной. На основе анализа 
коллабораций спортивных брендов с модными домами и цифровыми платформами раскрываются новые форматы 
взаимодействия с аудиторией. Выявлены факторы актуальности брендинга в условиях цифровой экономики и 
культурной глобализации. Сделан вывод о его стратегической значимости для формирования потребительской 
лояльности, расширения целевой аудитории и обеспечения устойчивого развития спортивных компаний в 
глобальной конкурентной среде. 

Ключевые слова: Брендинг, спортивная индустрия, коллаборация, цифровая экономика, культурная 
глобализация. 
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Luo Yafang, 

Ma Haoran

Abstract. The scientific work is devoted to the study of methods for analyzing the quality of music education using 
modern methods in two countries. As part of the rapid development of innovative technologies, educational institutions are 
striving to adapt innovative tools and resources, such as online courses, as well as electronic portfolios, to apply artificial 
intelligence and use the space of virtual reality and augmented reality. The author of the scientific work also draws attention 
to the monitoring system in a remote format. These methods provide an opportunity to improve the educational process, 
providing a comprehensive analysis of students' skills. As a result of the study, the author determines the main approaches 
and the effectiveness of these approaches in the framework of music education. The purpose of the scientific work is to study 
and systematize the approaches to assessing the quality of music education using modern technologies in two countries. This 
work aims to identify effective practices, as well as opportunities that will help improve the effectiveness of the educational 
process. In addition, the study affects the development of methodological recommendations for the adaptation of innovative 
technologies within the framework of music education in general. 

Keywords: education system, educational process, music education, culture, traditions, innovations, methods and 
approaches. 

 Аннотация. Научная работа посвящена изучению методов анализа качества музыкального обучения с 
применением современных методов в двух странах. В рамках стремительного развития инновационных 
технологий учебные заведения стремятся адаптировать инновационные инструменты и ресурсы, как например, 
курсы в режиме онлайн, а также электронные портфолио, применять искусственный интеллект и использовать 
пространство виртуальной реальности и дополненной реальности. Автор научной работы также, обращает 
внимание на систему мониторинга в дистанционном формате. Данные методы предоставляют возможность 
улучшить образовательный процесс, обеспечивая всесторонний анализ навыков обучающихся. В результате 
проведённого исследования автор определяет основные подходы и результативность данных подходов в рамках 
музыкального обучения. Цель научной работы состоит в изучении, а также в систематизации подходов оценки 
качества музыкального обучения, с применением современных технологий в двух странах. Данная работа 
направлена на определение эффективных практик, а также возможностей, которые помогут повысить 
результативность учебного процесса. Кроме того, исследование влияет на разработку методических рекомендаций 
для адаптации инновационных технологий в рамках музыкального образования в целом. 

Ключевые слова: система образования, учебный процесс, обучение музыке, культура, традиции, 
инновации, методика и подходы. 
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Ma Haoran

Abstract. The scientific work examines in detail innovative methods of analyzing the quality of music education 
with a focus on the use of modern technologies. The author of the scientific work analyzes successful examples in the practice 
of two countries, and also identifies the main aspects that affect the effectiveness of educational processes in the study of music. 
The author pays special attention to digital resources and tools, as well as the distance learning format. In addition, the author 
draws attention to multimedia resources that have a positive effect on the quality of training and analysis. The purpose of the 
scientific work is to identify and analyze methods for analyzing the quality of music education using modern technologies, 
including a deep study of the use of successful examples in the practice of two countries. These studies are aimed at a deeper 
understanding of how innovative technologies can have a positive impact on the educational process. In particular, this study 
is aimed at formulating methodological recommendations for teaching staff and educational institutions. 

Keywords: education, approaches and methods, traditions, innovations, culture, society, modern technologies. 
Аннотация. В научной работе подробно рассматриваются инновационные методы анализа качества 

музыкального обучения с ориентиром на применение современных технологий. Автор научной работы анализирует 
успешные примеры в практике двух стран, также определяет основные аспекты, которые влияют на 
эффективность учебных процессов в рамках изучения музыки. Важное внимание автор уделяет цифровым ресурсам 
и инструментам, а также дистанционному формату обучения. Кроме того, автор обращает внимание на 
мультимедийные ресурсы, которые положительно влияют на качество обучения и анализа. Цель научной работы - 
определить и проанализировать методы анализа качества музыкального обучения с применением современных 
технологи, в том числе и глубоко изучить использование успешных примеров в практике двух стран. Данные 
исследования ориентированы на более глубокое понимание, каким образом инновационные технологии могут 
оказать положительное влияние на образовательный процесс. В том числе, данное исследование ориентировано на 
формулирование методических рекомендаций для преподавательского состава и учебных заведений.  

Ключевые слова: образование, подходы и методы, традиции, инновации, культура, общество, современные 
технологии. 
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Minkov Alexander Vadimovich, 

Abstract. In this scientific article, the author examines the specifics of using digital technologies in the process of 
proof in administrative offence proceedings. The author provides specific practical examples, explaining how the use of ICT 
tools simplifies and facilitates the work of all participants in the proceedings. At the same time, the author writes about 
tangible legal problems associated with the imperfection or complete absence of specialized legal regulation of the issue. This 
scientific article will be of interest to theorists and practitioners, teachers and students, as well as a wide range of readers 
interested in the current state of development of administrative law and the process in Russia as a whole. 

Keywords: administrative process, administrative offence proceedings, legal regulation, current state, proof, digital 
technologies, modern technologies, evidence. 

Аннотация. В настоящей научной статье автор рассматривает особенности применения цифровых 
технологий в процессе доказывания в производстве по делам об административных правонарушениях. Автор 
приводит конкретные практические примеры, объясняя, как использование ИКТ-инструментов упрощает и 
облегчает работу всех участников производства. Одновременно автор пишет об ощутимых правовых проблемах, 
связанных с несовершенством или полным отсутствием профильного правового регулирования вопроса. Настоящая 
научная статья будет интересна теоретикам и практикам, преподавателям и обучающимся, а также широкому 
кругу читателей, интересующихся современным состоянием развития административного права и процесса 
России в целом. 

Ключевые слова: административный процесс, производство по делам об административных 
правонарушениях, правовое регулирование, современное состояние, доказывание, цифровые технологии, современные 
технологии, доказательство. 
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Timashova Anna Alekseevna  

Bashmakova N.I.  

Abstract. This article is devoted to the study of the influence of the Pskov Judicial Charter on the development of 
legal institutions of the Russian Federation. 

Based on the content of the Pskov Judicial Charter, the article analyses the ways of development of various legal 
institutions of the Pskov Veche Republic, which formed the basis for the codification of Russian legislation. The data given in 
the article are supported by analyses, conclusions and historical data. Attention is also emphasized on certain aspects that 
became key in the law-making content of the Pskov Judicial Charter. The paper explores the historical context that influenced 
the creation of the Pskov Judicial Charter, analyses the key provisions of the document (the Pskov Judicial Charter), and 
assesses its impact on law enforcement practice in the country and the development of legal institutions in the Russian 
Federation. 

Keywords: Pskov Judicial Charter, development of legal institutions, influence on the formation of modern codified 
base. 
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Larin Arkady Maksimovich, 

 
Abstract. The article considers the process of self-reflection as a complex form of human activity, covering mental, 

emotional and evaluative aspects. Two main aspects of reflection are discussed: self-analysis and reflection on the outside 
world, as mutual reflection in interaction with other people. The relationship between self-reflection and various types of 
thinking is also considered, emphasizing their role in personal growth and understanding of experience. It is noted that an 
increase in the level of self-reflection contributes to more conscious and critical approaches to life, which, in turn, develops 
confidence and adaptability of individuals. The study of the features of the relationship between self-reflection and thinking 
was carried out on the basis of the Federal State Budgetary Educational Institution of Higher Education MSLU. The subjects 
were 100 students of various specialties. To study the level of self-reflective thinking, the "Level of Expression and Direction 
of Reflection" technique was used, and the "Thinking Styles" questionnaire was used to study the leading type of thinking. 
As a result, it was determined that the dominant type of thinking in the group of respondents is analytical, which may be 
associated with their educational activities, which require careful analysis and evaluation of information. 

Keywords: self-reflection, reflection, analysis, thinking, comprehension, features. 
Аннотация. В статье рассматривается процесс саморефлексии как сложная форма человеческой 

деятельности, охватывающая мыслительные, эмоциональные и оценочные аспекты. Обсуждаются два основных 
аспекта рефлексии: самоанализ и размышление о внешнем мире, как взаимное отражение во взаимодействии с 
другими людьми. Также рассматривается взаимосвязь саморефлексии и различных видов мышления, подчеркивая 
их роль в личностном росте и осмыслении опыта. Отмечается, что повышение уровня саморефлексии 
способствует более осознанным и критическим подходам к жизни, что, в свою очередь, развивает уверенность и 
адаптивность индивидов. Исследование особенностей взаимосвязи саморефлексии и мышления проходило на базе 
ФГБОУ ВО МГЛУ. В качестве испытуемых выступили студенты различных специальностей в количестве 100 
человек. Для изучения уровня саморефлексивного мышления была использована методика «Уровень выраженности и 
направленности рефлексии», для изучения ведущего типа мышления использован опросник «Стили мышления». В 
результате определено, что доминирующим типом мышления в группе респондентов является аналитический, 
что может быть связано с их учебной деятельностью, требующей тщательного анализа и оценки информации. 

Ключевые слова: саморефлексия, рефлексия, анализ, мышление, осмысление, особенности. 
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Larin Arkady Maksimovich, 

Abstract. The article is devoted to the study of the characteristics and formation of reflective thinking in students. 
The importance of reflection as a process of critical analysis and search for solutions is noted, which is substantiated by the 
works of famous philosophers and modern research. The study of the characteristics of reflective thinking was conducted at 
the Moscow State Linguistic University. The subjects were 100 students of various specialties. To study the level and types 
of reflective thinking, the "Diagnostics of the level of development of reflexivity" technique and the "Differential type of 
reflection" questionnaire were used. The study demonstrates that most students have the ability to evaluate past experience, 
but face difficulties in planning their actions. The ability of the subjects to integrate information, use it in a broader context 
was also determined; students are predominantly inclined to analyze, structuring knowledge and finding relationships 
between various aspects of learning. 

Keywords: reflexive thinking, reflection, analysis, self-analysis, comprehension, conclusion, features, formation 
Аннотация. Статья посвящена исследованию особенностям и формированию рефлексивного мышления у 

студентов. Отмечена важность рефлексии как процесса критического анализа и поиска решений, что 
обосновывается трудами известных философов. Исследование особенностей рефлексивного мышления проходило на 
базе ФГБОУ ВО «МГЛУ». В качестве испытуемых выступили студенты различных специальностей в количестве 
100 человек. Для изучения уровня и типов рефлексивного мышления были использованы методика «Диагностики 
уровня развития рефлексивности» и опросник «Дифференциальный тип рефлексии». Проведенное исследование 
демонстрирует, что большинство студентов обладают способностью оценивать прошлый опыт, но 
сталкиваются с трудностями в планировании своих действий. Так же определена способность испытуемых 
интегрировать информацию, использовать ее в более широком контексте, преимущественно студенты склонны к 
анализу, структурированию знаний и нахождению взаимосвязей между различными аспектами обучения. 

Ключевые слова: рефлексивное мышление, рефлексия, анализ, самоанализ, осмысление, заключение, 
особенности, формирование. 
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Dgebuadze David Dzhustanievich, 

Chibisova Elena Ivanovna,  

Abstract. Public speaking in a business environment is important for achieving business goals, building reputation 
and maintaining trust with the audience. In the Russian Federation, the ethics of such speeches has its own peculiarities due 
to psychological mechanisms, cultural traditions and certain norms. The present study is devoted to the analysis of the 
psychology of business ethics of public speaking in the Russian Federation, including psychological factors influencing the 
ethical behaviour of speakers, cultural and social aspects, as well as the consequences of compliance or violations of ethics for 
business.  

The aim of the study is to examine key aspects of this topic, including psychological principles, public speaking, non-
verbal communication and ethics of business relationships.  

Research methods: theoretical review, theoretical modelling method.  
Research results: the psychology of business ethics of public speaking in the Russian Federation is a complex 

interaction of psychological factors, cultural norms and social expectations. Understanding these aspects allows speakers to 
effectively customize communication, build trust and effectiveness of business goals. 

Keywords: psychology of public speaking, ethics of business communication, business ethics, psychological principles, 
oratorical ethics, verbal and non-verbal communication. 

Аннотация. Публичные выступления в деловой среде важны для достижения бизнес-целей компании, 
формирования репутации и поддержания доверия с аудиторией. В Российской Федерации (далее РФ) этика таких 
выступлений имеет свои особенности, обусловленные психологическими механизмами, культурными традициями 
и определенными нормами. Исследование посвящено анализу психологии деловой этики публичных выступлений в 
РФ, включая психологические факторы, влияющие на этическое поведение ораторов, культурные и социальные 
аспекты, а также последствия соблюдения или нарушений этики для бизнеса.  

Цель - рассмотреть ключевые аспекты этой темы, включая психологические принципы, ораторское 
мастерство, невербальное общение и этику деловых отношений.  

Методы исследования: теоретический обзор, метод теоретического моделирования.  
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Результаты исследования: психология деловой этики публичных выступлений в РФ представляет собой 
сложное взаимодействие психологических факторов, культурных норм и социальных ожиданий. Понимание 
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